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Zaključci sa 37. sjednice Školskog odbora 
 

Sjednica je održana 30.1.2024.g. 
Sjednici su prisustvovali: Željka Vrcelj, Neven Musulin, Marija Vučinić, Anton Burić 

                                          
Odsutni:  Milan Vukelić, Milkica Rađenović, Božidar Kljajić 
 

 
Ostali prisutni: Borivoj Dokmanović, ravnatelj,  
                          Goran Vučinić, tajnik 
                          Milena Vučinić, voditeljica računovodstva 

             
                                        

Dnevni red: 
 

1. Verificiranje zapisnika s prethodne dvije sjednice 
2. Donošenje Odluke o usvajanju financijskog izvješća za 2023.g. 
3. Donošenje Odluke o usvajanju izvršenja financijskog plana za 2023.g. 
4. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata (višak prihoda) iz 2023.g. 
5. Suglasnost za zapošljavanje temeljem natječaja od 11.1.2024.g., za radno mjesto   

nastavnika/ce geografije, neodređeno nepuno radno vrijeme – 20 sati tjedno 
6. Suglasnost za sklapanje ugovora o radu do 60 dana, domar-ložač centralnog 

grijanja 
7. Dopuna Plana nabave za 2024. godinu  
8. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika  
9. Razno 
 
 

Ad1) Školski odbor jednoglasno je verificirao zapisnike sa prethodne dvije sjednice.  
Ad2) Školski odbor jednoglasno usvaja financijsko izvješće za 2023. g. te donosi Odluku 

o usvajanju financijskog izvješća za 2023. godinu . 
Ad3) Školski odbor jednoglasno donosi Odluku o usvajanju izvršenja financijskog plana. 
Ad4) Školski odbor jednoglasno prihvaća prijedlog ravnatelja i donosi Odluku o 

raspodjeli rezultata (viška prihoda) iz 2023. godine. 
Ad5) Na prijedlog ravnatelja Školski odbor jednoglasno daje suglasnost da se s 

Jasminim-Sergejem Miklaušićem sklopi ugovor na određeno nepuno radno 
vrijeme (20 sati tjedno), za radno mjesto nastavnika geografije, sukladno čl. 107. 
st. 13. ZOOOSŠ. 

Ad6) Školski odbor jednoglasno daje suglasnost da se s Božom Dundovom sklopi novi 
ugovor o radu do 60 dana. 

Ad7) Jednoglasno su prihvaćeni prijedlozi ravnatelja da se Plan nabave za 2024.g. 
dopuni stavkom za nabavku električne energije, procijenjene vrijednosti od 
18.400,00 € za 2 godine (postupak nabave provodi PGŽ-e) i stavkom za 
izvođenje radova na izgradnji nadstrešnice kod zbirke željezničkih predmeta, 
procijenjene vrijednosti 20.705,00 €. 

Ad8)  Ravnatelj je podnesao izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih 
programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika, za period 
1.8.2023.-30.1.2024. godine. 

Ad9)   Ravnatelj je izvijestio članove Školskog odbora o prošlotjednom razgovoru s 
pročelnicom Upravnog odjela za odgoj i obrazovanje PGŽ-e, a vezano za 
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izgradnju školske sportske dvorane. Planirano je da početkom iduće godine sva 
potrebna dokumentacija bude riješena čime će se omogućiti i početak izvođenja 
radova. 

           Plan upisa u I. razrede sljedeće školske godine je sljedeći: 20 učenika u 
obrazovnom sektoru elektrotehnike i računalstva (10 učenika za program 
tehničar za mehatroniku i 10 učenika za program tehničar za računalstvo);  20 
učenika za CNC operatere  i  20 učenika za ekonomiste. 

           Ravnatelj se osvrnuo i na nedavno održanu manifestaciju Noć muzeja, gdje je 
naša škola po prvi put učestvovala. Posjećenost školskom muzeju željeznice je 
bila iznad očekivanja, uz odgovarajući prigodni program.  

          Grad Vrbovsko osigurao je financijska sredstva u iznosu od 15.000,00 € za 
izgradnju „street ball“ igrališta na sadašnjem košarkaškom igralištu iza Doma 
kulture, a na malonogometnom igralištu postavit će se umjetna trava, koju će nam 
donirati NK Vrbovsko. 

           Škola je dobila suglasnost MZO za ustroj nastave Srpskog jezika i kulture (Model 
C) i za radno mjesto nastavnika/nastavnice za 5 sati nastave tjedno. S nastavom 
bi krenuli sljedeće školske godine, a Školski odbor je suglasan da ravnatelj 
sudjeluje na planiranom stručnom skupu u Beogradu, vezano za tematiku 
provođenja nastave navedenog predmeta. 

           Ravnatelj je napomenuo da je u kontaktu s ravnateljem Tehničke škole Karlovac 
radi moguće nabave CNC stroja od te škole. 

 


